
Zápisnica 68/2023 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 23. mája 2023 o 9:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 
 
Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 
Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, 
PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; Ing. Branislav Pastucha, PhD.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD., Filip 
Dian 
 
 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Pastucha) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Pastucha, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty (Drtil, Pastucha) 

PROGRAM: 
1. Príprava ŠVK v roku 2023 (Reháková) 
2. Informácia o výsledkoch 1. kola prijímacieho konania na Bc. štúdium na FCHPT pre ak. rok 

2023/2024 (presunuté na 13.6.2023 po ukončení prijímacieho konania, Reháková) 
3. Priebežná kontrola plnenia Kolektívnej zmluvy za prvý polrok 2023 (Drtil, Berkeš) 
4. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na FCHPT – 

aktualizácia pre akad. rok 2023/2024 (presunuté z 2.5.2023 Reháková) 
5. Rozličné 

 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty (Gatial, Lukeš) 
 stav prípravy rozpisu dotácie na STU (Gatial) 
 stav prípravy Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2023 (Drtil, Lukeš) 

 
 

 
Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod A. Kontrola úloh 
Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha konštatoval, že neboli žiadne úlohy z predchádzajúceho 
vedenia. 
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval o prebiehajúcom procese sťahovania a zároveň 
podal informáciu o pokračovaní stavebných prác v časti A a búracích prácach na horných poschodiach 
v časti B starej budovy. Zároveň informoval, že vedenie obdržalo od zhotoviteľa stavby ďalší zmenový 
list ohľadom zhotovenia podláh vo výške 330 000 Eur s DPH. Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. 
upozornil, že fakulta nemá vlastné zdroje na tieto dodatočné práce. Zároveň bola prerokovaná 
možnosť ďalších neoprávnených nákladov, ktoré môžu vzniknúť. Prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. sa 
spýtal ako to bude s plánovaným nákupom nábytku. Zo strany pána dekana a pána prodekana doc. Ing. 
Borisa Lakatoša, PhD. dostal odpoveď, že nábytok bol vysúťažený, nič sa na rozsahu dodávky nebude 



meniť. Pán dekan upozornil, že bude nutné pre zamestnancov SB sprístupniť vstup z Kollárovho 
námestia a z toho dôvodu bude potrebné odstrániť digestory zo vstupnej časti budovy.  
 
Bod C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty 
Prodekan prof. Drtil informoval, že fakulta sa pripravuje na propagačné aktivity k druhému kolu 
prijímacieho konania. Bannery, webová stránka a informačné letáky sú v tejto chvíli už pripravené. 
 
Bod 1. Príprava ŠVK v roku 2023 
Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala členov vedenia, že s partnerskými 
univerzitami z Českej republiky prebehla vzájomná koordinácia dátumov konaní ŠVK. ŠVK na našej 
fakulte sa bude konať 22. 11. 2023. Bol predložený predbežný rozpočet podujatia s nákladmi cca 
16 000 Eur, z čoho tvoria odmeny pre víťazov 9 400 Eur. Upozornila, že v budúcnosti sa bude 
organizačný výbor naďalej zameriavať na získavanie sponzorských príspevkov na ŠVK, pretože 
príspevky z Nadácie FCHPT majú klesajúci trend. 
 
Bod 2. Informácia o výsledkoch 1. kola prijímacieho konania na Bc. štúdium na FCHPT pre akad. rok 

2023/2024 (presunuté na 13.6.2023 po ukončení prijímacieho konania) 
Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. len stručne informovala, že nie sú žiadne nové informácie. 
Prvé kolo bolo uzavreté, pričom počty študentov sa nezmenili. Informovala, že v piatok 19. 05. 2023 
prebehlo prijímacie konanie zo slovenského jazyka pre uchádzačov trojročného bakalárskeho štúdia. 
Celkovo 70 uchádzačov zvolilo predloženie certifikátu a 39 uchádzačov bolo oslovených s pozvánkou 
na prijímaciu skúšku, z ktorých 19 predmetný test urobilo. Štyria uchádzači sa ospravedlnili a dostali 
náhradný termín. Na vedení 13. 06. 2023 bude podaná komplexná informácia. 
 
Bod 3. Priebežná kontrola plnenia Kolektívnej zmluvy za prvý polrok 2023 
Doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD. konštatoval, že plnenie KZ prebieha bez problémov. Skonštatoval, že na 
navyšovanie platov sa v rozpočte vyčlenili peniaze. V KZ s STU, ktorá bola podpísaná na konci marca sa 
dohodlo, že zamestnávateľ bude prispievať na stravovanie zamestnancov zo svojho rozpočtu sumou 
50 % stravného poskytovaného pri pracovnej ceste v trvaní 5 až 12 hodín a zo Sociálneho fondu sumou 
13,00 % stravného poskytovaného pri pracovnej ceste v trvaní 5 až 12 hodín, t. j. spolu 63,00 % 
stravného poskytovaného pri pracovnej ceste v trvaní 5 až 12 hodín za každú odpracovanú zmenu, 
počas ktorej zamestnanec vykonával prácu viac ako štyri hodiny. Zamestnancom, ktorých deti sú 
umiestnené v materskej škole zriadenej STU, na ich výchovu a vzdelávanie bude STU prispievať sumou 
50 Eur mesačne na dieťa zo Sociálneho fondu. V súčasnosti tam má deti 5 zamestnancov. Informoval 
o stretnutí s jubilantami, ktoré je plánované na 22. 06. 2023. Následne informoval o ďalších 
benefitoch, ktoré KZ obsahuje. 
 
Bod 4. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na FCHPT – 

aktualizácia pre akad. rok 2023/2024 
Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. zdôraznila, že na STU existuje nový predpis na prijímanie 
študentov I. a II. stupňa, ktorý je pre fakulty záväzný a z tohto interného dokumentu vychádzala aj naša 
fakulta pri príprave dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných 
programov na FCHPT pre akad. rok 2023/2024. V materiáli došlo iba k miernym zmenám oproti 
minulému roku, z dôvodu úpravy legislatívy. Upozornila, že v minulosti sa na štúdium v AJ vyžadoval 



certifikát, avšak nebola definovaná úroveň znalosti. Členom vedenia podala návrh, aby fakulta 
vyžadovala minimálne úroveň B2. Vedenie s návrhom súhlasilo.  
 
Bod 5. Rozličné 

 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty  
o Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. informoval, že dokumenty boli pripomienkované a v súčasnej 

dobe prebieha už len finálna úprava terminológie a drobné zmeny technického charakteru. 
Pán dekan členov vedenia informoval, že návrhy Organizačného poriadku FCHPT STU, 
Organizačného poriadku ústavov a oddelení FCHPT a Štatútu FCHPT STU predložil 
akademickému senátu fakulty na prerokovanie a následné schválenie. 

 
 stav prípravy rozpisu dotácie na STU  

o Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. predstavil plánovaný rozpis dotácie, pričom členovia vedenia 
diskutovali o jednotlivých položkách. Zastupujúci tajomník uviedol, že ak sa máme uchádzať 
o prostriedky z Fondu obnovy, je potrebné odsúhlasiť a dať spracovať projektovú 
dokumentáciu (PD) na rekonštrukciu elektrických rozvodov a PD na vzduchotechniku (VZT) a 
meranie a reguláciu (MaR) vykurovacej sústavy. Pán dekan upozornil, že v prípade schválenia 
investičných výdavkov zo strany ministerstva musí fakulta počítať aj so spolufinancovaním 
výmeny ležatých rozvodov na 2. poschodí v novej budove. Zároveň prebehla diskusia 
ohľadom potreby nákupu digestorov v SB a nákladov na IKT v SB. 

o Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. uviedol, že pôvodný projekt IKT už nie je aktuálny a je 
potrebné doplniť ďalšie položky, ktoré pôvodný projekt nezahrňoval. 

o Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval, že projektant protipožiarnej ochrany (PO) 
upozorňuje na náklady fakulty, ktoré sa podľa spracovaného projektu PO budú musieť 
realizovať v súlade s platnými smernicami a normami. Jedná sa predovšetkým o inštaláciu 
veľkého počtu požiarnych dverí a s tým spojené náklady. Zastupujúci tajomník požiadal 
vedenie fakulty o stanovisko k možnosti zadania spracovania PD – „Oprava elektrických 
rozvádzačov, technicky zastaraných svietidiel, svetelného a zásuvkového okruhu“ v NB 
výmenným spôsobom, PD – vzduchotechniky pre posluchárne v NB, PD – Výmena systému 
riadenia TZB –  meranie a regulácia VZT v NB a PD – Hydraulické vyregulovanie UV v NB za 
účelom možnosti uchádzania sa o NFP v rámci výzvy: „Komplexná modernizácia budov a 
internátov verejných a štátnych vysokých škôl“. Vedenie fakulty súhlasilo s vyčlenením 
finančných prostriedkov vo výške 150 000 Eur na predmetné projektové dokumentácie. 

 
 stav prípravy Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2023 (Drtil, Lukeš) 

o Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. informoval, že všetky organizačné aktivity boli zabezpečené. 
Zdôraznil, že v súčasnosti už sú rozdelené jednotlivé prednášky a momentálne sa postupne 
pracuje na rozložení jednotlivých stánkov. Prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. informoval, že na 
vedení 13. 06. 2023 bude predložená komplexná správa zabezpečenia Chemického jarmoku 
– CHEMSHOW 2023. 

 
 Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

o informovala, že na vytvárajúce sa oddelenie kvality STU bola prijatá Mgr. M. Džubáková, 
PhD., ktorá má bohaté praktické skúsenosti s akreditačným procesom v rámci jej 
predchádzajúceho zamestnania na SAAVŠ. V rámci jej prioritných aktivít bude preskúmanie 
vnútorného systému STU a študijných programov jednotlivo na fakultách. Zároveň podala 
informácie ohľadom predbežného harmonogramu akreditačného procesu. Tiež sumarizovala 
postup v zabezpečení personálnych zmien v ŠP na FCHPT z dôvodu odchodu niektorých 



učiteľov profilových predmetov. Následne členovia vedenia viedli diskusiu ohľadom 
akreditačného procesu. 

o informovala o zaslaní návrhu nového Študijného poriadku STU. Upozornila, že pokiaľ AS STU 
neschváli do konca roku nový študijný poriadok, tak univerzita sa bude riadiť doteraz platným 
poriadkom, ktorý však nie je už v súlade s platnou legislatívou. Požiadala zástupcu študentov 
pána Filipa Diana, aby sa študentská obec k tomuto návrhu vyjadrila. Súčasne vysvetlila 
s pohľadu legislatívy povinnosť študentov zúčastňovať sa na prednáškach. V rámci nového 
študijného poriadku bude príloha, kde si fakulty uplatnia svoje požadované špecifiká, nakoľko 
už nebude možné, aby fakulty mali svoje „parciálne“ študijné poriadky. Ďalej informovala 
o ďalších zmenách ako napríklad systém uznávania predmetov, platnosť skúšok bude nie 
5 rokov, ale 6 rokov, študent I. stupňa ukončí štúdium s vyznamenaním iba za podmienky, že 
nesmie mať počas štúdia horšie hodnotenie ako „C“, pričom doteraz fakulta mala toto 
kritérium nastavené na stupeň „D“, atď.  

Úloha: Do utorka dňa 30. 05. 2023 členovia vedenia, ktorí majú svoje návrhy alebo 
výhrady resp. pripomienky k návrhu študijného poriadku ich zašlú pani prodekanke 
k zapracovaniu do stanoviska za našu fakultu. 

o informovala o pripravovanom kurze pre učiteľov v oblasti mäkkých zručností, kde za našu 
fakultu sa zúčastní 20 pedagógov. Kurz bude prebiehať v mesiaci júl v priestoroch knižnice. 

 
 Prodekan prof. Ing. Polakovič, PhD. 

o informoval o výzve z plánu obnovy na excelentných doktorandov, kde naša fakulta získala 
2 miesta v oblasti riadenia procesov a chemických vied. Do 07. 06. 2023 je potrebné zaslať 
prorektorovi základne údaje ako: predpokladané meno školiteľa a predpokladaná téma 
dizertačnej práce. Predmetné dve miesta sa vyberú z aktuálne podaných prihlášok. 

o informoval o pracovných stretnutiach so zástupcami univerzít a vysokých škôl ohľadom 
navrhovaných výkonnostných kritérií pre prerozdeľovanie dotačných prostriedkov 
v nasledujúcich rokoch. 

 
 Ing. Branislav Pastucha, PhD. 

o informoval o požiadavke pani kvestorky pripraviť za fakultu zaslanie zmien do návrhu rozpisu 
dotácie na rok 2024. Vedenie následne k predmetnej problematike viedlo diskusiu, pričom 
skonštatovali, že oficiálny návrh novej metodiky nie je známy a k súčasne platnej metodike 
nemáme ako fakulta zásadné pripomienky.  

 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 13:15 hod. 
 
Bratislava, 23. mája 2023 
 
Zapísal: 
Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 
Zastupujúci tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 



 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 
 


